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V spomin na izolske Stožice

Generacija 1950
Sem pač iz tiste generacije, 

reform, stabilizacije, 
kreditov in inflacije, 

samoupravljanja in socializma, 
in zdaj kapitalizma, 
študentske revolucije 
partijske resolucije.

Živimo že v drugi državi, 
in s tretjo, Evropo, v glavi,
Mi smo trpežna generacija, 

brez nas bi propadla ta civilizacija.

Leta 1992 je bilo za izolski šport nekaj posebnega. Nogometni klub seje uvrstil v pokal UEFA in se pomeril s 
slavno Benfico, Izola pa je dobila lep nogometni stadion, ki v marsičem spominja na zgodbo o Stožicah.
(Mef) Izolski nogometni stadion še 
zdaleč ne spominja na stadion, ki so 
ga včeraj odprli v Ljubljani, Izolani 
tudi nimamo dvorane, ki bi sprejela 
vsaj dvajsetino ljudi kot jih sprejme 
tista v Stožicah. Pa vendar se je, ob 
prenavljanju izolskega stadiona, do
gajalo nekaj podobnega.

Z uvrstitvijo v evropski nogometni 
pokal je Izola pač potrebovala pri
meren stadion s tribunami in treba 
ga je bilo zgraditi. In tako, kot tiste
ga v Stožicah ni mogla zgraditi drža
va Slovenija tudi tega v Izoli ni mo
gla zgraditi izolska občina. Takrat je 
hrbet nastavil Nevio Tripar.

Nevio je bil podjetnik, zaljubljen v 
nogomet in dovolj pogumen, da se 
je lotil gradnje nove vzhodne tri
bune, čeprav zanjo menda ni bilo 
gradbenega dovoljenja kaj šele do
volj denarja, toda tekma s slavno 
Benfico je bila pred vrati in časa za 
sestankovanje ni bilo.
Nadaljevanje poznamo: Izola je 
izgubila obe tekmi z Benfico, gle
dalcev v Izoli je bilo manj od priča
kovanj, v in ob klubu so se začele 
razprtije, izolski nogomet je šel v 
franže. Potem so se začele politične 
in lastniške razprave o tem, kaj na
rediti s tribuno, govora je bilo celo, 
da jo bodo gradbinci razstavili.
Zdaj je tribuna še vedno tam, kot je 
bila, le izolskega nogometa je bolj 
malo. In tudi pokojni Nevio ni nikoli 
dobil prave zahvale za 
svoj podstavljen hrbet.
Nevio pač ni bil Zoran 
in Izola ni Ljubljana. tel.

GREMO NA DOPUST

Naslednji Mandrač izide v 
četrtek, 26. avgusta 2010. 
Privoščimo si malo poletja, 
kolikor ga je še ostalo.

Ambulanta za 
male živali Lara
Trgovska ulica 4, 6310 IZOLA 
Tel. 05 / 64 01 300
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Ribiški praznik nima 
samo zagovornikov
Ob najavi, da bodo letos ribiški praznik zamenjali ribiški vikendi so bili neka
teri zadovoljni, drugi pa zgroženi. Slednji so bili glasnejši in tako seje Ribiški 
praznik vrnil na koledar prireditev. In spet so eni zadovoljni, drugi pa ne.

Pisma iz metropole
Vsak resen regijski časopis ima dopisnika 
v glavnem mestu. In ga imamo tudi mi. 
Že res, da je vsak vikend “doma” v Izoli 
a vendarle. Zoran Odič je upokojeni a ne 
odpisani novinar z veliko začetnico. Tisti, 
starega kova.
Vsakih 14 dni za Mandrač razmišlja o 
življenju tam in o življenju nasploh, o do
godkih v glavnem mestu in o posledicah 
teh dogodkov za naše kraje in ljudi. 
Pazljivo branje vam želimo

Ribiški praznik je pomemben del izol
ske turistične tradicija. Seveda že 
dolgo ni več ribiški pa tudi sicer izol
ski ribiči nimajo kaj praznovati, razen 
tega, da jih še ni pobralo. Pravzaprav je 
Ribiški praznik še zadnji ostanek nek
danjih masovk, ki so obalnim mestom 
doslej prinesle več težav kot koristi.

Res je, da izolski praznik nikoli ni 
imel slovesa masovk, kot porto
roška ali koprska noč, vedno je bil 
bolj “domača fešta” kot omenjeni 
noči pri sosedih. Prav tako na izol
skem prazniku ni bilo veliko dela 
za varnostnike in tudi Komunala 
je že navsezgodaj dobro obrisala 
vse sledove nočnega veseljačenja. 
Še bolj res pa je, da takšna fešta, 
v primerjavi z ribiškim vikendom, 
stane veliko več. Program je še naj
manjši strošek. Največji je gotovo 
čiščenje mesta, potem je tu varo
vanje in šele nato pridejo klasični 
stroški prireditve. Ti letos ne bodo 
posebej visoki, predvsem zato, ker 
občinska blagajna ni tako polna, 
da bi si lahko privoščili karkoli, 
kljub temu, pa so v Centru za kul
turo, šport in prireditve, vendarle 
pripravili kar zanimiv program.

Prvi dan
V petek, 27. avgusta, bo na Lon- 
ki koncert glasbenih skupin Ka
lamari in legendarne Prizme iz 
sedemdesetih in osemdesetih let. 
Istega dne bo na Velikem trgu na
stopila etno skupina Jararaja. 
Seveda bo ob tem na omenjenih 
prizoriščih domača ribja ponud
ba, na ribiško obarvanem Manzi- 
olijevem trgu pa se bodo javnosti 
predstavili izolski vinarji.

Drugi dan
Na sobotni večer, 28. avgusta, 
bosta na Velikem trgu nastopili 
skupini Rudi & The Cool Vibes 
ter Ana Pupedan, kar obeta tudi 
nekaj bolj rokerskih ritmov in 
zvokov. Na Manziolijevem trgu 
bo istega dne Mednarodna gleda
liška šola izvedla pravi gledališki 
mjuzikl.

Spremljevalni program
V sodelovanju z Društvom pri
jateljev mladine je organizator 
pripravil družinske ribiške igre, 
ki bodo v soboto na celotnem 
območju starega mestnega jedra. 
Praznično dogajanje bo v petek in 
soboto popestrilo ulično gledali
šče za otroke.
Tudi tokrat bo nekaj zanimivih 
športnih prireditev, saj je napo
vedan krst mladih veslačev in 
jadralcev, zanimiv bo plavalni 
mini maraton okoli Izole na pro
gramu pa je tudi veslaška regata.
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Opera Metropolitana
piše: Zoran Odič (za Izolane Zoki)

POČITNIŠKE NOČNE MORE
Gospod vikar je blagoslovil vojaško ladjo za humanitarne namene. Ime ji 
je Triglav. Humanitarna ladja Triglav je namenjena humanitarni dejavno
sti v Tržaškem oziroma v slovenskem delu Tržaškega zaliva, tudi v Piran
skem zalivu oziroma Savudrijski vali in tamo okrog. Ker božji blagoslov 
očitno ni dovolj so ladji, za vsak slučaj, dodali še šestcevni 30-milimetrski 
top AK-306, dva 14,5 mm mitraljeza, protiladijski raketni sistem »Šturm«, 
protizračne rakete in protiraketno zaščito. Gospod doktor Jože Plut, teolog 
z obrambnega ministrstva je dodatno pojasnil, da je ladja večnamenska, 
to pomeni, da ni samo humanitarna, ter, da je blagoslov izrečen v skladu z 
večreligijsko sestavo slovenske vojske, posebej mornarice.
»Gott mit uns!« je završalo iz vojaških vrst, »Bože spasi!«, se je slišalo 
iz druge vrste, »Allahu Uekber« bolj potihem, budisti v uniformi pa so 
v ozadju bobnali in prepevali miroljubne pesmi in delili lovorove ali ne 
vem kakšne vence. »Šalom Alejhem« se je slišalo med drevesi, vse v ime 
ljubezni med ljudmi. Tako smo končno dobili dokaz, da so vse verske sku
pnosti v vojski enakopravne, če že ljudje niso. Dr Drago Čeplak, nekdanji 
direktor Urada za verske skupnosti, je prav takrat objavil rezultate analize 
kako je v posameznih evropskih armadah urejeno vprašanje verske op- 
skrbe. Tako smo zvedeli kako je to na prav primeran način bilo urejeno v 
Paveličevi Nezavisni državi Hrvaški, drugače zelo znani evropski državi, 
in njej podobnim. Posebej v Jasenovcu, Gradiški, in podobnih inštitucijah 
za prevzgojo neprimernih. Kot v nekem slabem filmu, ali nočni mori.
Res da je sezona dopustov in so tudi politiki na dopustih, ampak nočnih 
mor se očitno ne morejo rešiti. Blagoslavljanje orožja za ubijanje ljudi na 
enakopravni osnovi je ena od teh.
Tudi besede izrečene kot komentar vse bolj glasnih zahtev, naj nehamo 
pošiljati ljude v afganistansko vojno, sodijo v to nočnomorijsko kategorijo: 
«Mi, ki smo študirali obramboslovje vemo za kaj gre!« Me ne me basat, 
gospa minstrica! Vsi grejo stran, le da naši ostajajo in še nove pošiljamo! 
Da ubijajo talibane. Da jih naučimo demokracije, da jih civiliziramo! Če
prav je večina talibanskih primitivcev končala najbolj znane svetovne fa
kultete, od MIT-a do Harvarda in Oxforda. Cambridge je zanje že druga 
liga. Povrhu vsega niso študirali obramboslovja in so talibani postali šele 
po sovjetski intervenciji v Afganistanu v sedemdesetih in osamdesetih le
tih prejšnjega stoletja, ko si Američani niso želeli še ene vietnamske lek
cije in so pošiljali vojaške inštruktorje in najsodobnejšo vojaško opremo 
talibanskim gverilcem. Ko so potem talibani pregnali Ruse, niso dovolili 
Američanom, da jih nadomestijo in tako je Amerika dobila nov Vijetnam, 
le da zdaj za poučevanje demokracije želi uporabiti vse »demokratične 
nato sile«. Vse se dogaja po istem scenariju, kot je nekdanja Sovjetska 
zveza, pod Breženjevim, uvajala demokracijo v Madžarsko 1956, Čehoslo- 
vaško 1968, Vzhodno Nemčijo 1955 in Poljsko, da o baltskih državah ne 
govorimo. S silo orožja in božjim blagoslovom! Nam, ki nismo študirali 
obramboslovja, je dovolj, da poznamo zgodovino in, da nočemo nočnih 
mor. Kot tudi ne politikov, ki zgodovine ne poznajo ampak samo obram
boslovje.
Bolj prijazne so mi nočne more Zmaga Plemenitega Jelinčiča. Vsi normal
ni pijanci vidijo bele miši in podobne domače živali, on pa povsod vidi 
- Hrvate, ki so se, po njegovih besedah, povsod infiltrirali, tudi v vlado, 
da o gostilnah ne govorimo. Za Hrvate, po Plemenitem, danes v Sloveniji 
ni prostora, tako kakor prej ni bilo prostora za ostale južnjake. V Sloveniji 
je prostor samo za čistokrvne Slovence, ki lahko dokažejo, da nimajo ene 
kaplje južne krvi (čeprav ne vem kako kri deliti na »južno« in »čisto«, ra
zen, da človeka izpraznimo do belega), in samo za čistokrvne katolike v 
slovenski vojski, posebej mornarici in posebej na Triglavu. Le tako nas ne 
bodo Hrvati požrli, ker se bomo požrli sami med seboj.
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Volilno zatišje pred nevihto?
V ponedeljek, 9. avgusta, so začeli teči roki za izvedbo letošnjih lokalnih volitev. Če so nam 
izolske politične stranke pred več kot mesecem dni že ponujale svoje županske kandidate in 
njihove programe pa je zdaj nastalo pravo zatišje. Dopusti terjajo svoje, toda volitve tudi.
Politične stranke, liste kandidatov in 
volilni štabi imajo v teh dneh namreč 
kar precej nalog. Za začetek morajo 
predlagati člane in predsednike volil
nih odborov, nestrankarski kandidati 
lahko začnejo zbirati podpise podpore, 
potem bo treba odpreti račune za volil
no kampanjo, žrebati plakatna mesta 
in še kaj.

Seznam opravil je delno objavljen 
tudi v današnjih uradnih objavah 
občine Izola, mi pa smo dodali 
seznam vseh opravil ob letošnjih 
lokalnih volitvah, tako da res ne bi 
smelo priti do tega, da katerikoli 
organizator volilne kampanje po
zabi na kakšno opravilo.
Tudi letos bomo imeli v občini Izo
la 13 tradicionalnih volišč in še 
dve posebni volišči. V prostorih 
Občine na Sončnem nabrežju bo 
predčasno volišče, v palači Man- 
zioli pa volišče za gibalno ovira
ne volivce. V palači Manzioli bo 
tudi volišče za celotni dvojezični 
okoliš občine Izola, kjer bodo vo
lili dva svetnika, pripadnika itali
janske narodne skupnosti

Podpora volivcev
Nestrankarski kandidati oziroma 
liste kandidatov morajo seveda 
dobiti podporo volivcev. Glede 
na zakonska določila morajo liste 
kandidatov, če želijo sodelovati 
na volitvah, dobiti 1 % tistih, ki so 
volili na zadnjih volitvah, to pa v 
izolskem primeru pomeni 70 pod
pisnikov podpore. Nestrankarski 
županski kandidati morajo zbrati 
2% oziroma 150 podpisnikov pod
pore njihovi kandidaturi. Potek 
zbiranja je zdaj verjetno že znan: 
Kdor želi podpreti takšnega kan
didata ali kandidatno listo na 
Upravni enoti dobi formular za 
podporo, ki ga podpiše in tam 
mn ga tudi overijo, potem pa ga 
odnese svojemu kandidatu, ki ga, 
skupaj z ostalimi, predloži volilni 
komisiji. Skratka, tudi če še nima
te svojega kandidata, ne namera
vate pa podpreti katere od strank 
enostavno potrdite formular na 
Upravni enoti, brez navedbe kan
didata, in ga potem izročite tiste
mu, ki bi ga radi podprli.
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Zenske-moške kvote
V resnici ne gre za ženske kvote 
ampak za zagotavljanje prisotnosti 
obeh spolov na kandidatnih listah 
za občinske svetnike. V skladu z 
zakonom mora vsakemu od spo
lov pripadati najmanj 30 odstot
kov kandidatur oziroma mest na 
listi kandidatov, s tem da morajo 
stranke ali liste na prvi polovici 
kandidatne liste razporediti izme
nično najmanj vsakega tretjega 
kandidata po spolu.

Kandidiranje za svete KS
Istočasno z volitvami občinskih 
svetnikov bomo volili tudi člane 
svetov krajevnih skupnosti. Tudi 
te kandidate bodo določile stran
ke oziroma bodo nastopale tudi 
nestrankarske liste kandidatov. 
Takšno listo mora podpreti naj
manj 10 volivcev s sedežem v KS 
za katere svet kandidirajo. Glede 
na to, da imamo v izolski občini 
pet krajevnih skupnosti, sveti KS 
pa štejejo po 7 članov, z izjemo KS 
Korte kjer ima svet KS 9 članov.

Nekaj pomembnih datumov
Organizatorji volilne kampanije 
seveda ne bi smeli pozabiti, da 
morajo do 26. avgusta odpreti po
sebne račune preko katerih bodo 
plačevali vse stroške volilne kam
panje. 15. september je zadnji 
dan za potrditev podpore kandi
datu za župana ali listi kandidatov 
za občinski svet, istega dne do 19. 
ure je treba vložiti kandidaturo pri 
občinski volilni komisiji in hkrati 
sporočiti, kdo je organizator volil
ne kampanje. 22. septembra bo 
izžreban vrstni red kandidatur in 
potem bo kar bo. ur

MANJŠA

HIŠNA POPRAVILA
in VZDRŽEVALNA DELA

Lauriano Stefančič s.p.
MOB.: 040/ 624 - 225 
mob 041/703-927

Občina je na kolektivnem
Vsi odgovorni sicer niso odsotni, 
večina operativcev pa je prvo polo
vico avgusta vendarle izkoristila za 
odhod na dopust pred vročim jesen
skim dogajanjem.
Župan Tomislav Klokočovnik, je že 
bil na dopustu, tam pa sta zdaj oba 
poklicna podžupana, Bojan Zadel 
in Darko Grad. Na dopustu je tudi 
Vesna Rebec, vodja službe za ob
činski svet in splošne zadeve, tako 
da je podpisnik podpisnik plačilnih 
nalogov župan, ki pa, seveda, oprav
lja tudi svoje zdravniške naloge v 
Ljubljani.
Seveda je na dopustu še več občin
skih delavcev, slišati pa je, da o da
ljšem dopustu, oziroma upokojitvi, 
razmišlja večni mladenič in deklica 
za vse izolske občine, Franko Tul, 
vendar vest še ni preverjena.

“Mef in Izolani” grejo na zmago
V teh dneh zatišja, ko iz volilnih štabov ni nobenih novih informacij 
o pripravah na volitve so 1. sporočilo za javnost pripravili v listi Mef 
in Izolani, ki bo že tretjič nastopila na volitvah, tokrat odločena, da 
bistveno popravi rezultat iz predčasnih volitev, ko so bili sicer tretja 
najuspešnejša opcija (po UN in SD). Letos želijo ta rezultat še izboljša
ti, saj verjamejo, da so s svojim ravnanjem v obeh polovičnih manda
tih Izolanom dokazali, da jim je predvsem do zaščite javnega interesa 
in zaščite vseh družbenih skupin. Na listi je 21 kandidatov iz vseh delov 
občine, od podeželja do starega mesta in od Livad do Jagodja. Med 
kandidati je 10 žensk in 11 moških, zastopani so vsi profili Izolanov, 
od ključavničarja do arhitekta in od upokojenke do doktorja, kandidati 
pa so, poleg svojega dela, angažirani tudi na področju športa, kulture, 
ekologije, znanosti... V torek 24. avgusta bodo predstavili celotno listo 
in morebitnega kandidata za župana ter člane svetov KS:

Rokovnik organizatorja volilne kampanje
09. avgust 

18. avgust 

18. avgust 

26. avgust

mm Začetek rokov za izvedbo lokalnih volitev

gust Organizato

10. september

Predlogi za imenovanje predsednika in članov volilnih odborov 

Določitev volišč

Organizatorji volilnih kampanj morajo odpreti posebne račune (45 dni pred dnem 
glasovanja)

Pričetek volilne kampanje 

Zadnji dan za podpis podpore kandidatom15. september

15. september, do 19. ure Zadnji rok za vložitev kandidatur pri občinskih volilnih komisijah (hkrati tudi sporočit'
podatek o organizatorju volilne kampanje)

21. september Do tega dne poteka preizkus kandidatur

22. september Določitev seznama oziroma oz. vrstnega reda kandidatur

25. september Javna objava seznama potrjenih kandidatur

28. september Člani VO dolžni sporočiti sorodstveno razmerje s kandidatom, o katerem se glasuje 
v volilni enoti, kjer je volišče

30. september Do tega dne morajo pristojni organi potrditi volilne imenike ter jih predati občinskim 
volilnim komisijam

02. oktober Od tega datuma je prepovedana objava raziskav javnega mnenja

Rok za oddajo zahteve za glasovanje po pošti

Od 05. do 07. oktobra Predčasno glasovanje

(od 9. do 17. ure)

07. oktober Zahteve za glasovanje na domu in na volišču, dostopnem za invalide

08. oktober Ob polnoči se mora končati javna volilna propaganda.

10. oktober Volilni dan (splošno glasovanje)

11. oktober Do 12. ure bodo morali volilni odbori izročiti volilno gradivo občinski volilni komisiji, 
ta pa bo isti dan ugotavljala izide glasovanja po pošti.

16. oktober Občinska volilna komisija bo sestavila poročilo o izidu glasovanja in ga posredovala 
županu, državni volilni komisiji DVK in predstavnikom kandidatov.

V štirih mesecih od dneva volitev (najkasneje do 10.02.2011) bodo morali organizatorji volilne kampanje zapret 
posebne transakcijske račune.

V roku 15 dni po zaprtju transakcijskega računa mora organizator volilne kampanje občinskemu svetu in 
računskemu sodišču poslati poročilo o vseh zbranih in porabljenih sredstvih za kampanjo.

Roki, ki veljajo za izvedbo volitev članov občinskih svetov, se sicer uporabljajo tudi pri izvedbi volitev v svete 
krajevnih, vaških in četrtnih skupnosti.

24. ali 31. oktober drugi krog volitev župana
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Subvencioniranje 
kanalščine je mogoče
Pogovor oziroma odgovori predstavnice Ministrstva za okolje in prostor, 
glede plačevanja kanalščine v izolski občini so razjezili odgovorne v
Rižanskem vodovodu in na Komunali.
Kot je povedal direktor Rižanskega 
vodovoda, Zdravko Hočevar, nekatere 
izjave Bernarde Podlipnik, preprosto 
ne držijo, posebej pa tista o zaračuna
vanju provizije za obračunavanje pora
be vode in s tem povezane omrežnine.

Direktor vztraja pri ocenah, ki 
jih je podal tudi na seji občinske
ga sveta, da je za nejasnosti kriv 
predvsem Pravilnik o oblikovanju 
cen gospodarskih javnih služb, ki 
je bil sprejet leta 2009 in pri nasta
janju katerega je naša sogovornica 
aktivno sodelovala.
Da pravilnik res ni dovolj konci- 
zen so opozarjali tudi drugi naši 
sogovorniki in vlada je menda že 
pripravila uredbo, ki naj vsaj delno 
popravi nekatere pomanjkljivosti 
Pravilnika. Vsebina oziroma ideja 
pravilnika sicer ostaja nespreme
njena, nekaj novosti pa je, po ne
uradnih izjavah, glede možnosti 
subvencioniranja omrežnine.

Na seji občinskega sveta je bilo 
namreč slišati odločne trditve, da 
evropska zakonodaja občinam 
celo prepoveduje subvencionira
nje cen nekaterih javnih gospo
darskih služb, kar bi v našem pri
meru pomenilo subvencioniranje 
kanalščine, ki se je z začetkom 
obratovanja čistilne naprave bi
stveno povišala.
Ni nam čisto jasno, od kod te 
trditve, saj v Pravilniku jasno 
piše, da lokalna skupnost lahko 
subvencionira ceno storitve po
samezne javne službe v tistem 
delu, ki se nanaša na ceno upora
be javne infrastrukture, ne more 
pa subvencionirati cene storitve, 
s katero se pokrivajo stroški izva
jalca in javnih dajatev. Občina la
hko subvencionira ceno uporabe 
javne infrastrukture samo za 
tiste uporabnike, ki ne opravlja
jo pridobitne dejavnosti in še to 
največ do 50% cene. Občina Izola 
se je odločila drugače. Le zakaj? ur

Kamnoseštvo 00 J akša

GRANITIKA d.o.o.
Družinska tradicija obdelave naravnega kamna od leta 1917

GRANIT IN MARMOR

O OKENSKE POLICE 
O STOPNICE
<> KUHINJSKI IN KOPALNIŠKI PULTI 
O NAGROBNIKI 
O TLAKI IN STENSKE OBLOGE

S tem oglasom 
vam priznamo

10 % popusta 
na naročilo nagrobnega 

spomenika

razstavni prostor Koper,
Ankaranska cesta 7 

tel.: 05 63 00 325

z vami od pon.-pet. med 9. in 17. uro ter v sob. med 9. in 12. uro 
nedelje in prazniki: zaprto

www.kamnosestvo.com, e-mail: info.kamnosestvo@siol.net
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Reagiranja

Takšna kanalščina ne vzpodbuja varčevanja z vodo
V verigi zapisov o kanalščini smo v Mandraču št. 871 z dne 5. avgusta 
brali samogovor g. Bernarde Podlipnik z MOPS - a. Navedbe so dokaz, 
da se državni organi zelo malo zanimajo kako delujejo sprejeti predpisi 
v posameznih občinah. Res jih je čez dvesto, vendar to ni vzrok za na
pačna tolmačenja. V tem zapisu je kar nekaj netočnosti, ki se nanašajo 
na našo občino in sicer:
Naslov članka je zavajajoč, kajti občani plačujemo kanalščino JP Komunala 
Izola vendar to preko JP Rižanski vodovod. Vemo, da smo dolga leta živeli 
v upravnem sestavu, ki je za »Obalo« vpeljal upravni organ »Obalni svet«, 
ki je združeval vse dejavnosti pomembne za sožitje treh obalnih občin in 
ne kot danes, ko vsaka zase ukrepa in ko se med seboj prepirajo (spomnite 
se propada akcije Gojup). Sem sodi tudi izjava, da bi kanalščino morala 
zaračunavati Komunala.
V naši občini imamo »ODLOK O ODVAJANJU IN ČIŠČENJU ODPADNIH IN 
PADAVINSKIH VODA V OBČINI IZOLA« (UO 5/ marec 2005 z dopolnilom 
UO 19/2005) v katerem so obdelane vse potrebne zadeve. Osnovno nače
lo obračuna kanalščine je poraba pitne in tehnološke vode, odvajanje 
atmosferske odpadne vode pa ureja poseben odlok, ki pa še ni bil sprejet.
V tem odloku je v poglavju »plačevanje stroškov (37. člen) prebrati sledeče: 
Uporabniki javne kanalizacije so dolžni redno plačevati stroške odvajanja in 
čiščenja odpadnih voda na podlagi izstavljenega računa upravljavca, KI SE 
IZDA SKUPAJ Z RAČUNOM ZA PORABUENO VODO.« Račun za porabljeno 
vodo pa izda JP Rižanski vodovod (RV) zato je, po meni, logično, da je ob
stoječa oblika najenostavnejša. Očitek, da RV obračunava provizijo je bre
zpredmeten, saj bi Komunala morala, če bi ona izdajala račune svoje delo 
ovrednotiti in obračunati. Navedba »to ni v skladu z občinskim odlokom« 
torej ne drži in kaže na nepoznavanje vsebine občinskega odloka.
Po sprejetju »PRAVILNIKA..« pa se je spremenilo obračunavanje. Osnova 
je postala količina porabljene vode (ne odvajane vode) in pa vodomer. 
Ker je vodomer v lasti RV in ker ugotavlja tudi porabo je najbolj logično, da 
vse ostane v domeni RV. Povsem drugo vprašanje pa je višina odškodnine 
za odvajanje in čiščenje in omrežnino. Tu mora nastopiti vloga Komunale, 
ki mora po merilih »PRAVILNIKA...« izračunati ceno, jo preko Občinske
ga sveta uveljaviti in uradno objaviti. Komunala samo ni opravila svojega 
dela korektno, ker ni, v pripravi cen, predvidela višine obveznosti, ki 
bodo nastale za posamezne kategorije občanov (izračun za 22 m3 je bil 
neprimeren). Po primerjavi, ki smo jih opravili, je bil porast višine posebej 
pri družinskih hišah, proti stanovalcem v blokih, kjer se enkratna omrežni- 
na razdeli med stanovalce po njihovem dogovoru. (20 člen ). Za stavbe, kjer 
so, poleg glavnega vodomera vgrajeni tudi odševalni vodomeri (vsako sta
novanje ima svoj števec na pr. Livade) je RV že sam razdelil pripadajoči del 
omrežnine (vrednost skupne omrežnine je obračunana z ozirom na glavni 
števec). Poleg tega pa komunala ni predstavila občanom izračune (kot je to 
storila za OS) in potem je nastalo, to, kar je nastalo.
Odgovor na vprašanje: kaj pa stanovanja v starem delu., je neprimeren, ker 
je Ministrstvo odgovorno za pravilno izvajanje svojega PRAVILNIKA.. ne pa 
javna služba, ker če je predpisana osnova - VODOMER - javna služba mora 
to upoštevati. Je pa res, da, če bi javna služba (ne samo Komunala ampak 
tudi občinska uprava) simulirala kaj bo nastalo, bi lahko s predlogom uve
ljavili kakšne olajšave. Uvedene olajšave ne rešujejo problema ampak le 
vršijo gasilsko službo, za katero pa najbrže še ni izdelanih normativov in 
predpisa kako jo izvesti. Ponovno bo nastopilo navzkrižje med občani, ki 
stanujejo v stavbah z enim vodomerom in občani, ki stanujejo v svojih 
hišah ali v stavbah kjer je malo stanovanj. (Staro mesto, Jagodje itd).
Na koncu še trditev o hiši na hribu in ki je oddaljena 500 m. Trditev je bre- 
zvezna, ker bo hiša na hribu prav tako obremenjena z, ozirom, na vgrajeni 
vodomer, ne pa na oddaljenost. Večje stroške zgraditve kanalizacije so že 
zajeti v skupnih stroških javne infrastrukture.
Spoštovana gospa ne bo na poslanih položnicah nič videla, primerjala bo le 
končne zneske, ki jih bo lahko primerjala, zaključkov pa ne bo nobenih.
Mislim, da je v osnovi zgrešen pojem PRAVILNIKA .. omrežnino na vodo
mer. Morala bi biti vezana na količino porabljene vode. Predlog bi bil zrel 
za v parlament, vendar dvomim, da se bo kaj zgodilo, saj tudi z dimnikarji 
niso prišli nikamor pa se dogovarjajo že tri leta.

Občan (naslov v uredništvu)
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Hiša v starem mestu je najdražja
S sprejetjem Odloka o obračunavanju nadomestila za stavbno zemljišče in s sprejetjem takšne vrednosti točke, ki je predhod
nico davka zvišala za kakšnih 30 odstotkov smo v Izoli naredili dober temelj za obračunavanje Davka na nepremičnine. Vlada 
namreč svetuje, da se davek ne bi smel bistveno razlikovati od sedanjega nadomestila. Mesto bo dražje od podeželja.
Ravnokar na državnem nivoju poteka 
javna obravnava predloga Zakona o 
davku na nepremičnine. No, „poteka“ 
je nekoliko pretiran izraz, saj je zara
di letnih dopustov ta potek nekoliko 
ohromljen in postavljen na stranski 
tir. Kar pa ne spremeni dejstva, da 
bomo v kratkem, če ne bo prišlo do 
kakšnega nepredvidenega zapleta, 
dobili nov davek, ki bo pravzaprav na
domestek za tri „stare“ davke in da
jatve, davka od premoženja, nadome
stila za uporabo stavbnega zemljišča 
in pristojbine za vzdrževanje gozdnih 
cest.

tem ko je izolsko zaledje pristalo v 
17. skupino s povprečno vredno
stjo izračunano na 347.000 eur.
Jagodje in Dobrava pa sta menda 
pristala v 18. skupino, vsaj glede 
na zemljevid Geodetske uprave, ki 
ga je mogoče pogledati na spletni 
strani http://pwstor3.gov.si/zvn/ 
zvn/ZVN.html.
Da bi sami izračunali davčno stop
njo nepremičnine potrebujete le 
povezavo na internet, nekaj znanja 
o nepremičnini sami, poznavanje 
okolice nepremičnine, dobre spo
sobnosti matematičnega računa
nja, popolno odsotnost katerekoli

fobije do zastrašujočih matematič
nih enačb in čas. Po pravici pove
dano, je to ugotavljanje kar zastra
šujoče. Seveda pa s tem ne bo še 
mogoče ugotoviti višine davka, ki 
ga bo potrebno plačati, saj, kot smo 
že zapisali, bo ta odvisna tudi od 
davčne stopnje, ki je za Izolo za
enkrat določena na 0.056%. Koper 
in Ljubljana imata naprimer enako 
davčno stopnjo, Piran, ki ima v 
povprečju višjo davčno osnovo, 
pa nekoliko nižjo davčno stopnjo, 
0,044%.
Od Občinske oblasti je torej odvi
sno, da umetno dvignjeni življenski 
standard v našem mestu, kjer ima
jo nepremičnine tako visoko vred
nost zaradi zunanjih faktorjev in ne 
zahvaljujoč kakšnemu posebnemu 
razcvetu lokalnega gospodarstva, 
prilagodijo realnemu. Statistika 
namreč pravi, da je izolska krava 
polna mleka in zato vredna molze
nja. A včasih videz vara, in morda 
ne gre za mleko, morda gre le za 
oteklino. am

O tem davku se bo še mnogo govo
rilo a na lokalni ravni je zanimivo 
predvsem to, da bodo o sami višini 
davka odločale Občine same, torej 
župan z občinskimi svetniki.
Do predloga Zakona o davku na 
nepremičnine je prišlo predvsem 
zato, da bi sedanji način obdavče
vanja nepremičnin prilagodili času, 
saj sta dosedanja glavna vira za to
vrstna sredstva, davek na premo
ženje in nadomestilo za stavbna 
zemljišča temeljila na sistemu, ki 
ga ni več in ki je vsaj na našem ob
močju izginil, ko je izginila bivša 
republika. Vlada zato meni, da je 
že čas, da se Davek na nepremič
nine posodobi in njim bomo tudi 
dovolili, da to spremembo argu
mentirajo. Iz praktičnih razlogov 
pa nas seveda bolj zanima, kaj se 
bo zgodilo na občinski ravni

O višini davka odločajo Občine
Prva točka 6. člena predloga Zako
na o davku na nepremičnine pravi, 
da se “Davek plačuje od davčne 
osnove po davčni stopnji, ki jo 
določi občina za leto, za katero se 
odmerja davek’’. Torej, če je viši
na davčne osnove nekaj, na kar ne 
moremo vplivati, je višina davčne 
stopnje v rokah Občine. Občine 
same bodo torej odločale, koliko 
bomo državljani dejansko plačeva
li davka na nepremičnino, ne glede 
na izračun davčne osnove. In ravno 
s tega pogleda je nekoliko sporna 
druga točka istega člena, ki pravi, 
da “Občina določi stopnjo v višini 
najmanj 0,03 %.” Določena je to
rej najnižja meja davčne stopnje, a 
ne najvišja. Ta bo torej povsem od
visna od občinskih oblasti. 
Obstoječi sistem obračunavanja 
dajatev od premoženja oziroma 
nepremičnin v Republiki Slove
niji je, kot je zapisano v priloženi 
dokumentaciji predloga o Zakonu 
za davek na nepremičnine, neeno
ten, nekonsistenten, nepregleden, 
neprilagojen novim ekonomskim 
razmeram, kar lahko privede do 
neenakopravne obravnave istovr

stnih nepremičnin glede na nji
hov lastniški in ekonomski status 
oziroma do neenakopravne, če ne 
celo nepravične, obravnave dav
čnih zavezancev.

Izola spada med dražje
To, kar odgovorne službe poskuša
jo povedati pa je, preprosto to, da 
bo odslej davčna stopnja davka na 
nepremičnino sorazmerna z vred
nostjo nepremičnine na tržišču ce
lotnega območja Republike Slove
nije, kar pomeni, da ne bo odvisna 
le od nepremičnine same, temveč 
tudi, če že ne predvsem, od lokaci
je, na kateri ta nepremičnina stoji. 
Tako so na Geodetski upravi RS 
pripravili tabelo, po kateri so razvr
stili povprečno ceno nepremičnine 
v različnih območjih države, s po
močjo katere bo mogoče izračunati 
davčno osnovo za dano nepremič
nino. Ni potrebno poudariti, da bo 
davčna stopnja na nepremičnine v 
takoimenovanih „elitnih“ območ
jih mnogo višja, kot v preostalih, 
manj »zanimivih" območjih dr
žave. V tabeli, ki je razdeljena na 
dvajset skupin in je izračunana za 
vsako vrsto nepremičnine posebej, 
lahko med stanovanji najdemo 
staro jedro Izole na visokem 16. 
mestu, kjer ima tipično stanovanje 
(to naj bi bilo 50 kvadratnih metrov 
veliko stanovanje u tri- in več stano
vanjski stavbi s 6-20 enotami, brez 
dvigala, zgrajeno med letoma 1975 
in 1984, na kateri streha, fasada, 
okna in inštalacije še niso bile ob
novljene, s centralnim ogrevanjem 
ali etažno centralno) vrednost 
135.000 eur, medtem ko zaledje s 
Šaredom in predvsem Malijo in, 
zanimivo, tudi območje krajev
ne skupnosti Jagodje-Dobrava, 
pade v 14. skupino, z vrednostjo 
tipične nepremičnine 111.000 
eur. Pri hišah je izračun nekoliko 
drugačen, in tako je staro jedro 
Izole pristalo v 19 .skupino, kjer 
tipična hiša doseže ceno 445.000 
eur in je njena vrednost nižja samo 
od hiš v Piranu, Portorožu, Luciji 
in samem središču Ljubljane, med

Reaktor
Nekateri so šokirani - kaj šele bo !?
Odločbe, ki jih je izdal DURS v zvezi z obveznostjo plačevanja nadomestil 
za uporabo stavbnih zemljišč (NUSZ), so po mnenju nekaterih, povzročila 
nekaterim šok. Nekaterim? Očitno se je večina nekako sprijaznila z usodo, 
saj ji drugega tako ali tako ne ostane. Predvsem posameznikom - lastnikom 
stavbnih zemljišč, to je fizičnih oseb, ki bodo na en ali drug način skušali 
izpolniti svojo obveznost, mnogi med njimi pa računajo na to, da jim bo 
“oblast” zaradi nizkih dohodkov nekako prizanesla. Kaj pa pravne osebe 
(podjetja), predvsem tista, katerih uspešnost zavisi prav od lepo urejenega 
in vzdrževanega nezazidanega okolja? Kako bodo reagirala podjetja izol
skega turističnega gospodarstva, tako imenovane prioritete razvoja, ki že 
v primeru slabega vremena moleduje “občino”, naj se jih vsaj pri NUSZ 
usmili. Politika oblasti je očitna. Gospodarstvu zmanjkuje sape, tam skoraj 
ni kaj nagrabiti, njegova konkurenčna sposobnost in sposobnost preživetja 
je na psu. Ostanejo torej le še množice občanov. In predlagani Zakon kaže 
predvsem na to, da država ustvarja pravno osnovo za nebrzdano, oderuško 
izžemanje in ropanje občanov. Ropanje premoženja, za katero so državljani 
že plačali državi in občinam vse predpisane davke in dajatve. Kaj drugega si 
ni moč predstavljati ob naslednjih členih in načelih predlaganega Zakona:

11. člen
(odpis davka za fizične osebe)

Ne glede na določbo zakona, ki ureja davčni postopek, davka na nepremič
nino ni mogoče odpisati iz razloga, če bi bilo s plačilom davka ogroženo 
preživljanje davčnih zavezancev in njegovih družinskih članov.

12. člen
(izvršba na nepremičnino)

Ne glede na določbo prvega odstavka 142. člena ZDavP-2, se davčna izvršba 
na nepremičnini lahko opravi, če davka ni bilo mogoče izterjati iz dolžniko
vih prejemkov, sredstev na računih, terjatev ali iz premičnega premoženja, 
tudi v primerih, ko je vrednost nepremičnine nesorazmerno velika glede na 
višino neplačanega davka.
Ob tem: omejitev stopenj davka navzgor ni, nadzornih mehanizmov ni, va
rovalk, ki bi preprečevale zlorabe NI! V teku je trideset dnevna javna obrav
nava predloga Zakona o davku na nepremičnine. Skrbno umeščena v sredi
no dopustniških dni, ko kakšnega resnega odziva neorganizirane javnosti ni 
pričakovati. Kaj pa politika? Občina? Organi občin? Stranke, liste, občinski 
svetniki, poslanci? Vsi ti, ki nas skušajo prepričati, kako neskončno skrbijo 
za blagor državljanov, občanov, gospodarstva, okolja, prostora...? Nič in še 
enkrat nič! Le še stopnjevanje goljufij, prikrivanja in oderuštva z argumenti 
moči! Leta in leta poslušamo politične floskule nosilcev enih in istih politič
nih struktur na oblasti ali v opziciji o nujnosti sprememb. Res je! Spremem
be so nujne, če le ni za marsikaj že prepozno. Slovenci že krepko plačuje
mo ceno za zablode, v katere nas je zapeljala politika s svojimi goljufijami, 
prikrivanjem in dokazano nesposobnostjo vodenja kompleksnih sistemov, 
kot so država, gospodarstvo in občine, skratka družbe v celoti. Predvsem je 
nujna sprememba volilnega sistema in vgradnja varovalk v zakone, ki bodo 
zagotovile, da bodo volilci imeli možnost politične špekulante in nesposob
ne oportuniste pravočasno odstraniti iz političnega prizorišča, sistem pa za
ščitile tako, da bodo tisti, ki se požvižgajo na ustavo in zakone pravočasno 
končali za rešetkami, duševno prizadeti pa v ustreznih institucijah namesto 
na pomembnih položajih v družbi in gospodarstvu. Kakšni šoki nas šele 
čakajo, če sprememb ne bo!? In si bodo “isti” zagotovili kontinuiteto?

mag. Mitja Podgornik
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Prijazni gostje v kimonih
Še do petka, 13. avgusta, bo tra
jala letošnja, že 18. Poletna šola 
juda v Izoli. Kot običajno je bila 
tudi tokrat razdeljena v dva dela 
in sicer so se prejšnji teden, od 
2. do 8. avgusta pripravljali člani 
in članice ter mladinci in mla
dinke, od 8. do 13. pa so v Izoli 
kadeti, kadetinje, starejši dečki 
in starejše deklice. .
Kot je že v tradiciji, so se tudi le
tošnjih priprav udeležili športni
ki in športnice iz Nemčije, Ita
lije, Poljske, Hrvaške, Slovaške, 
Bih, Srbije, Črne gore, Avstrije, 
Češke in Slovenije, skupno pa 
jih je bilo letos skoraj 500, kar je 
kakšnih 100 več kot lani.. 
Udeleženci Judo kampa, ki ga 
domači judoisti organizirajo 
skupaj z Judo zvezo Slovenije 
prenočujejo in se hranijo v hote
lu Riviera, glede na to, da se je 
njihovo število letos drastično 
povečalo, pa so se nekateri od

ločili za prenočitev v OŠ Dante 
Alighieri. Treningi pa so v špor
tni dvorani OŠ Livade, kjer ima
jo na razpolago 600 m2 borilnih 
površin. Zadnji dan letošnjega 
judo kampa bodo pripravili tudi 
državno prvenstvo kate, na ka
teremu bo nastopil tudi izolski 
šampion Igor Albreht in izpite

Fotospomini: nekdanji nogometaši nekdanjega Stavbenika

NOVO:
Peresno lahki cokli 
Sanagens
Združujejo lastnosti klasičnih delovnih cokel in 
super lahke obutve:
- Teža samo 100 g, kljub temu 

omogočajo 
stabilno in varno hojo

- Antistatični
- Antibakterijski
- Certificirano nedrsni
- Pralni v pralnem stroju

Kristanov trg 1 ■ tržnica Tel. 05/ 64 040 64
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.30 
. sreda: 8.30 -12.30 in 16 -19 sobota: 8.30 -12.30

za pasove.
Kot je povedal Iztok Babič, ki 
že vrsto let aktivno sodeluje pri 
organizaciji Judo kampa, so le
tos gostili nekaj res uglednih te
kmovalcev naj višjega ranga, saj 
se je kampa v Izoli udeležila ce
lotna slovenska judo reprezen
tanca, z Urško Žolnir na čelu 
ki se je tako v Izoli pripravljala 
za Evropsko prvenstvo, poseb
no zanimivost pa je predstavljal 
seminar, ki ga je vodil nekdanji 
svetovni prvak v Judu Vereine 
Laskau iz Romunije, in ki je v 
Izolo privabil šestdeset trenerjev 
iz cele Slovenije.

Jadranje

Vasilij drži Slovenijo pokonci
V Weymouthu v Angliji, ki bo 
leta 2012 prizorišče Olimpijskih 
regat, poteka prvokategorna re
gata Scandia sail for gold. Seve
da so se regate udeležili tudi slo
venski jadralci. V match race-u 
med dekleti se je posadka Vesne 
Dekleve-Paoli v svoji skupini 
uvrstila na šesto mesto med sed
mimi posadkami. V razredu 470 
je posadka Mrak-Černe med 
dekleti po štirih plovih na 25. 
mestu, v moški konkurenci pa 
sta Mitja Mikulin in Sebastjan 
Prinčič na začasnem 49. mestu. 
Vasilij Žbogar je v konkuren
ci finnov zaenkrat na odličnem 
15. mestu, v konkurenci laserjev 
pa je trenutno najboljši Jernej 
Markič na 95. mestu. Za njim 
sta uvrščena Marko Sekardi na 
106. in Nik Pletikos na 117.

V* Vfr

P0GLHLS STRANI
: Žarko Kovačič

Dobre novice so tokrat prišle iz 
Slovaške. Mladinska rokometna 
reprezentanca je na evropskem 
prvenstvu osvojila bronasto me
daljo. To je že četrta kolajna mla
dinskih ekip na velikih tekmova
njih. Škoda, da se našim ni izšlo 
proti Portugalcem, saj so izgubili 
po podaljških. So pa naši zato z 
isto mero vrnili Nemcem, ko so jih 
premagali po podaljških in to tako, 

da niso prejeli niti gola v desetih minutah. Sicer pa je bila reprezentanca 
tudi primorsko obarvana, Jelovčan je namreč svoj čas igral tudi za Izo
lo. Bojazni za bodočnost moškega rokometa nebi smelo biti. Po drugi 
strani pa klubi stavijo na uvoženo kvaliteto, ti mladi igralci pa v glavnem 
sedijo. Razlogi so pogojeni z ambicijami in vloženimi sredstvi. 
Slovenski rokomet je že v polnem zagonu. Klubi so pričeli s pripravami, 
bližajo pa se že tudi prve tekme. Vsi so že predstavili ekipe in napove
dali želje za novo sezono. Pri Celjanih še ni konec nakupov, saj naj bi 
ekipo okrepil še en hrvaški reprezentant, Metlečič.
Tudi naši sosedje še niso končali z nakupi, trenutno pa moči nabirajo 
v Kranjski Gori. V napovedih so zelo jasni, želijo osvojiti prvenstvo in 
pokal. Prav naslov državnega prvaka je cilj, ki ga še niso osvojili. Pot bo 
zelo težka, saj je veliko podobnih želja.
Oba izolska kluba sta že v polnem zagonu. Dekleta so dobila nove soi
gralke, čeprav se stvari z izpisnicami škofijskih igralk zapletajo. V klubu 
sicer ni panike, vendar ne najdejo sogovornika na drugi strani. Ob vsem 
pa je tu še RZS, katera ima tudi svojo računico. Dekleta so prejšnji teden 
vadila v rokometni dvorani, sedaj pa so na pripravah v Trebnjem.Tudi 
njih v kratkem čakajo prve tekme in takrat bo že bolj jasno, do kam 
lahko pridejo.
Izolski rokometaši so še vedno doma in dobro »zalivajo« parket roko
metne dvorane. Novi trener in igralci se pač zavedajo, da je ta del pri
prav najbolj odločilen. Polni akumulatorji bodo še kako potrebni, saj je 
prvenstvo dolgo.
Po ogledu tekme v novi športni dvorani v Ljubljani, se mi naši rokome
taši in rokometašice kar malo smilijo. Seveda je neumestno zahtevati 
enako razkošje. Vendar pa si izolski športniki le zaslužijo malo več kot 
pa samo »standard«. Volitve so blizu in morda bo kdo obljubil kaj po
dobnega.
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Ivan Map se po 18. letih vrača v Izolo
Vmes je sicer bil v Izoli približno pol leta, ko je vodil mladinski pogon a tega obdobja se ne spominja 
rad tako kot tistega, ko je Izola blestela v medrepubliški in novoustanovljeni slovenski ligi tersi 
priborila nastopanje v Evropi. Člane Izole želi pripeljati v 2. ligo in mlajše selekcije med prvoligaše.
Ivan Marjon je eden najbolj zna
nih slovenskih nogometnih stro
kovnjakov, trener prvoligašev in 
drugoligašev, delal je tudi v tujini, 
Izolani pa se ga najbolj spominja
mo po obdobju, ko je Izolo vodil v 
medrepubliški ligi in jo prvo leto 
slovenske lige popeljal v Evropo.
- Tukaj sem bil do leta 1992, ko smo 
igrali z Benfico in potem do konca 
prvenstva, potem sem odšel in se vr
nil enkrat kasneje v mladinski sek
tor okrog leta 2001, ko smo osvojili 
mladinski pokal Slovenije, tako da 
sem zdaj v Izoli tretjič.
- Vsakič ko prideš je stanje izol
skega nogometa slabše.
- Žal je to res. Stanje infrastrukture 
je zelo slabo, od same zelenice do 
objektov in prostorov na stadionu, 
Druge vrste težav pa so tiste s kadri 
oziroma igralci. Glede na to, da ima 
Izola najbolj bogato nogometno zgo
dovino na obali si gotovo zasluži več 
pozornosti lokalne skupnosti, tako 
glede infrastrukture kot glede dose
ganja športnih uspehov. Izola mora 
imeti članskega drugoligaša in mla
dinskega ter kadetskega prvoligaša. 
To sta tudi prioritetna cilja, ki sem ju 
predstavil ob svojem prihodu.
- Tudi denarja ni
- In ravno zato moramo “proizvaja
ti” več domačih igralcev, ki bodo iz 
mladih selekcij polnili prvo moštvo. 
Izola ima kar nekaj otrok, ki so ak
tivni v nogometu, vendar je, po mo
jem mnenju, cela obala razmeroma 
majhen bazen za ne vem kakšne 
nogometne kadre. Prepričan sem, 
da bi se morali na obali organizirati 
tako, da bi ustvarili nekakšno prio
riteto, glede na zmožnosti posame
znega okolja.

To pomeni, da bi bi Koper na vrhu, 
ob njem Izola, zaradi svoje bogate 
tradicije in nato Piran ter Dekani, 
nato pa še vsi ostali klubi. Mladi 
igralci, ki ne bi še dobili mesta v pr
voligaški ekipi bi pač igrali v drugi 
ali tretji ligi in se tam kalili. Nikjer 
drugje se ne dogaja tako kot pri nas, 
kjer igralci pri 18-tih letih mislijo, da 
morajo že igrati v prvem moštvu.
- Glede na to, da si veliko delal in 
se izobraževal v tujini poznaš ra
zlike med njihovo in našo nogo
metno šolo.
- V razvitih nogometnih deželah da
jejo mladim veliko možnosti, pri nas 
pa marsikoga izgubimo v prehodu 
iz mladinske v člansko kategorijo. 
Res pa je, da imamo tudi mi svoje 
prednosti. Naprimer, v primerjavi 
z našo soseščino, imamo pri nas še 
vedno telovadbo v osnovni in sred
nji šoli, tako da imajo naši otroci de
jansko bistveno več "treningov” kot 
italijanski.

Seveda pa to ne velja za tiste klube, 
ki posebej delajo z mladimi. V Italiji 
so to tisti, ki morajo sami ustvarjati 
svoje igralce, ki jih potem lahko tudi 
prodajajo velikim, ki imajo mlade 
bolj zaradi forme in igralce pred
vsem kupujejo. Bil sem pri Atalanti, 
ki ima najboljšo mladinsko šolo v 
Italiji in videl, kako se na popoldan
skem treningu kar sedem ekip mla
dih igralcev odpravi na igrišča, daleč 
od staršev in vsega, kar bi jih lahko 
motilo pri delu.

Valdevitvodi prvo moštvo
- So starši lahko problem pri delu 
z igralci. Po drugi strani pa brez 
njih skoraj ne gre.
- Tudi tam starši pomagajo, vendar je 
stroka dobro zaščitena. In tudi zato 
so v nekem trenutku imeli med 25 
igralci prvega moštva kar 14 doma 
vzgojenih igralcev.
- Kdo pri nas kupuje?
- Trenutno je šest igralcev Kopra v 
Mariboru. To so vse mladi igralci, 
ki bodo jutri odšli igrati v Evropo 
in Maribor je zagotovo dobro inve
stiral.
- Kaj pa na obali?
- Mislim, da moramo biti realni. Če 
bi bilo po mojem bi cela južna Pri
morska, od Komna do Postojne, Bi
strice in obale “proizvajala” igralce 
za prvoligaša, danes je to Koper. Se
veda vsi ne bi mogli igrati v prvi ligi, 
zato pa bi imeli par drugoligašev in 
bi se lahko tam dokazovali. Toda za 
kaj takega se je treba odkrito pogo
varjati in dogovarjati. Mi v Izoli se 
skušamo dogovarjati z vsemi.
- Ampak, prvenstvo v Primorski 
ligi se začne že 4. septembra.
- Upravi sem povedal, naj ne oblju
bljajo nikomur nič, saj ne morejo 
dati nič. Igrali bodo pač tisti, ki bodo 
igrali za Izolo. Naši cilji so tako la
hko le dolgoročni z ustvarjanjem 
lastnih igralcev, ki bodo lahko vrnili 
nogomet v Izoli tja, kjer je nekoč že 
bil.
- Prvo moštvo je prevzel Sandro 
Valdevit.
- Tudi to kaže na našo usmeritev v 
domač, mlad kader. V strokovnem 
štabu so: Kraja, Kozlovič, Čendak, 
Lovrečič, Mujanovič, Tosič in Valde
vit ter njihovi pomočniki.

Pomagajo jim mladi pa tudi starejši, 
od Vinka Gregoriča navzdol. Vsi tre
nerji in pomočniki so Izolani, tako 
da sem jaz dejansko edini “tujec”, ki 
pa ima vendarle pomembno mesto v 
zgodovini izolskega nogometa. Moje 
delo je koordiniranje njihovega dela, 
s tem, da bom vsem pomagal, da bi 
čas dozorevanja mladih igralcev bil 
čim krajši.
- Trenerje čaka veliko administri
ranja.
- Ne gre za administriranje ampak 
za evidentiranje vsega kar počnejo z 
igralci, ki jih vodijo. Vsak od trener
jev mora na treningu in na tekmi vo
diti zelo detaljno evidenco o vsakem 
igralcu posebej in o ekipi nasploh. 
Samo tako bomo lahko dobili svoj 
stil igre in svoj odnos do igre in do 
moštva. Nekdo, ki je igral beka pri 
kadetih in mladincih mora poznati 
sistem igre tudi pri članih, ne pa, da 
bi se sistem spreminjal.

Izola bo napadalno moštvo
- Kako bo Izola igrala čez leto ali 
dve?
Napadalno, tako kot je v moji nava
di. Vendar ne brezglavo. Nogomet 
je danes igra polna moči, energije 
in strategije ter taktike. Tudi zato si 
želimo urediti prostor, kjer bi lah
ko trenerji z igralci pogledali svoje 
tekme in tekme nasprotnikov. Tako 
sem počel že pred dvemat desetle
tjema in ne razumem, da tega ne 
počnemo danes.
- Si optimist?
- Če ne bi bil ne bi prišel. Uprava me 
je povabila, sodelavci so me dobro 
sprejeli in vsi smo si enotni, da mo
ramo doseči zastavljene cilje. Letos 
bo člansko moštvo brez velikih am
bicij, saj je kar nekaj igralcev odšlo, 
naslednje leto pa že moramo jurišati 
na prvo mesto in napredovanje v 
tretjo ligo. Kadeti in mladinci pa bi 
že morali postati prvoligaši. dm

VPIS in INFO
tel. št.: 031 579 214 ali pišite na: mirna.dQnce@gmail.com

Vpis poteka od 23.avgusta do 5.septembra med 16.00 in 20.00 uro 
v Izoli na Rudi v prostorih Rekreacijskega centra za ženske GVM 80 FIT

Plesni klub FtTTVt Izola

za vse generacije
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Koša mona? Ma cupa se mi, ke baia!
Letos smo že dobili slovar izolskega dialekta, seveda tistega italijanskega, ki ima dolgo 
zgodovino, toda spreminja se tudi izolska slovenščina ali karkoli že je ta jezik, ki ga govorijo 
nekateri naši, posebej mladi, sokrajani. Aktivisti KIŠD-ja so izdali Slovar izolskega slenga.
Jezik je zrcalo duše ljudstva, ki ga 
uporablja, je resno povedal Erik Toth, 
študent zgodovine, ki je z Mirno Buie, 
študentko etnologije in kulturne an
tropologije, glavna glava ob nastanku 
izolskega slovarja, ki je tako hudo 
izolski, da bolj ne bi mogel biti.

Projekt KIŠD-jevcev ima zelo hu
manistični, jezikoslovni, antropo
loški in po svoje tudi hudomušni 
namen. Predstavlja zbirko izrazov, 
ki jih izolska mladina določene 
generacije (govora je predvsem o 
generaciji, ki je odraščala brez ši- 
rokopasnega interneta in je v svoj 
sleng vklopila predvsem italijanske 
izraze) uporablja za medsebojno 
neformalno komunikacijo, in ki 
ga, pravi Erik Toth, povsem ne ra
zumejo niti v sosednjih Občinah. 
“Zgodilo se nam je že, da smo se na 
sestankih s koprskim klubom štu
dentov Izolani pač pogovarjali po 
naše, in nas ostali niso razumeli. 
Od tega smo prišli na idejo, da pri
pravimo to knjižico, ki sva jo nato 
z Mirno in s pomočjo tako velikega 
števila ljudi, da jih raje ne bi našte
val, saj bi vsekakor koga pozabil, 
tudi karseda strokovno pripravila", 
je še povedal Erik, kije dodal, da so 
večino izrazov dobili preprosto ob 
poslušanju pogovorov mladih med 
seboj in ni bilo malo takih, ki tudi

Gasilska fešta v Kortah
Prostovoljno gasilsko društvo Korte 
bo v soboto 21. avgusta organiziralo 
gasilsko veselico na parkirišču pred 
zadružnim domom v Kortah,
- Med 09.00 in 13.00 uro bo balinar
ski turnir na balinišču v Kortah (po
krovitelj je Balinarski klub Lucija).
- Ob 09.00 uri bo pred zadružnim 
domom štart kolesarskega maratona 
do sečoveljskih solin. Maraton se bo 
nadaljeval z obiskom istrskih kleti 
po podeželju in končal okrog 15.00 
s podelitvijo nagrad in s kosilom.
- Ob 18.00 uri bo svečana primopre
daja in blagoslov novega gasilskega 
vozila GVM - 1 Renault Trafic Pa- 
ssanger. Sledila bo pokušina doma
čih vin in olj.
- Od 20.00 ure dalje bo tradicional
na gasilska veselica z živo glasbo in 
plesom do jutranjih ur. Poskrbljeno 
bo tudi za pijačo in jedačo. 
Prireditev sofinancira Občina Izola.

sama nista prej poznala, saj se izol
ski sleng loči skorajda po ulicah. 
Mirna Buie je še povedala, da je 
naslednja stopnja priprava digi
talne oblike slovarja, ki bi jo s ča
som tudi posodabljali, poskušali 
pa bodo ugotoviti tudi etimološki 
izvor besed.
Slovar je izšel v 150 izvodih, mogo
če pa ga bo dobiti v prostorih KISD- 
ja, na ogled pa bo tudi v vseh obal
nih knjižnicah, kot tudi v NUK-u. 
Čeprav ima Slovar lahko zabaven 
značaj, pa ne gre pozabiti njegove 
kulturne vrednosti, saj dokumen
tira področje jezikoslovja, ki se 
neprestano spreminja. Zato ima 
že sedaj lahko veliko zgodovinsko 
vrednost, ki je ni za podcenjevati. 
Posebej v lokalpatriotski Izoli ne.

AM

Metal je v Arrigoniju doma
Letni kino Arrigoni vedno bolj spo
minja na to, kar bi tam moralo že 
pred leti stati, a v resnici nikoli nihče 
od višjestoječih ni resno razmišljal da 
bo. Mladinski center.
Po nogometni euforiji, ki je sledila 
uspehom nogometne reprezentan
ce tudi v hramu izolskega poletnega 
dogajanja in nepozabni fešti za dvaj
seto obletnico Ribarov, na kateri smo 
po dolgih letih ponovno uživali ob 
zvokih reških Let 3, so tokrat kultno 
izolsko prizorišče zasedle črne maji
ce in stereotipno dolgi lasje, ki pa to 
več niso, izolskih, obalnih in regij
skih metalcev. V dveh dneh, kolikor je trajal festival Haliaetum Open Air, 
so prisotni, zbralo se jih je skoraj 500, lahko uživali ob zvokih 17 skupin, 
velik uspeh pa so letos požele tudi raznorazne delavnice, ki bodo morda 
v prihodnosti postale pomemben del festivala. Vodja organizacije Etienne 
Chelleri se je ob koncu festivala še posebej zahvalil potrpežljivosti sosedov, 
s katerimi so letos odlično sodelovali in vsem prisotnim, ki so poskrbeli, da 
so lahko dogodek izpeljali v pozitivni nuli. Danes je to že velik uspeh.

Orleki so ogreli Lonko
Po celi vrsti skupin, ki so v zadnjih letih nastopile na dokaj neprimernem 
prizorišču na Lonki, so trboveljski Orleki uspeli povsem napolniti trg pred 
starim mestom in povrh vsega še dobro ogreli prisotno občinstvo, ki je s 
simpatijo sprejelo njihov etno punk ali karkoli njihova glasba je.
Orleki so seveda izkušena skupi
na, ki je preigrala že toliko kon
certov, da zanjo ni več neznank 
glede tega, kako je treba streči 
različnim vrstam občinstva.
Ob prihodi na izolsko prizorišče 
in ob pogledu na občinstvo jim 
je bilo jasno, da bo kombinacija 
poskočnega rock and rolla, s pri
dihom punka in narodnozabavne 
glasbe kar prava. In tako so tudi 
začeli, počasi stopnjevali nastop 
in ga proti koncu vse bolj pospeše
vali, tako da so bili stoli, ki so jih 
zasedli predvsem turisti, povsem 
odveč, saj je bila glasba dovolj 
ritmična za poplesavajoče oibčin- 
stvo.
Tudi vreme je bilo naklonjeno na
stopajočim in obiskovalcem, bi
stveno bolj kot dan pred tem, ko 
so organizatorji do zadnjega tre
nutka trepetali pred morebitnim 
dežjem. Na koncu dežja ni bilo, 
bilo pa je razmeroma hladno in 
tudi izolsko lucijska skupina Ya 
Hozna, ki igra glasbo kultnega 
Franka Zappe, ni uspela odgnati

vseh oblakov. Uspeli pa so zado
voljiti tiste prisotne, ki se niso zba
li slabega vremena in na koncu so 
morali odigrati tudi bis v katerem 
so pokazali tudi nekaj solističnih 
spretnosti. Brez teh pri glasbi Za
ppe seveda ne gre in mladim gla
sbenikom glede tega ni kaj očitati, 
tako kot je presenetil glavni pevec 
Robert Turk, ki ga sicer poznamo 
iz čisto drugega miljeja.
Ta konec tedna bodo na Lonki, 
vsaj po napovedniku v brošuri 
Ribiško poletje 2010, kar trije za
nimivi koncerti. Danes zvečer bo 
nastopila skupina Etno in tranzit, 
v petek zvečer bo koncertiral Pero 
Lovšin s Španskimi borci, v sobo
to zvečer pa bodo ozračje ogrevali 
celjski Nude.
Glede na to, da naslednji četrtek 
Mandrač ne izide naj napovemo 
še koncert skupine Kontrabant 
(petek, 20. avgust) in večer latino 
glasbe s kupino Los Amigos (so
bota, 21. avgust). Potem pa bo že 
Ribiški praznik.
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Četrtek, 12.avgust 2010
Park Pietro Coppo Izola - ob 19.30

PUF FESTIVAL V IZOLI - za najmlajše
Teatro Matita

Park Pietro Coppo Izola - ob 21.00

Etno in transit (Koncert)
LETNI KINO ARRIGONI ob 21.00

Umetnost negativnega mišljenja
Režija: B rd Breien / Igrajo: Fridtjov 
S heim, Kjersti Holmen, Kari Simon- 
sen, Marian Saastad Ottesen, Per Sc- 
haaning, Henrik Mestad, Kirsti Eline 
Torhaug / ezik: norveški 
»Zmagoslavno pregrešna črna komedi
ja, ki se požvižga na politično korek
tnost do hendikepa. Umetnost negativ
nega mišljenja je videti kot križanec med 
Lars von Trierjevimi Idioti in Letom nad kukavičjim gnezdom. Iskrivo napisana 
štorija o na invalidski voziček priklenjeni žrtvi prometne nesreče, ki poruši spo
kojnost terapevtske skupine za hendikepirane, se izteče v katarzično sporočilo o 
nujnosti soočanja z realnostjo. Pogumno, burleskno norčevanje iz pozitivizma!«

Petek, IS.avgust 2010
Lonka - ob 21.00 

koncert

PERO LOVŠIN & ŠPANSKI BORCI

galerija INSULA SMREKARJEVA20IZ0W,tel.05/ 641 5303

Vabimo vas na ogled razstave

ANDREAS SCHILLER 
Sant Dog Pivo”

v Galeriji Insula v Izoli.

Galerija Alga / Kristanov trg 1

V Algi je na na ogled prodajna 
razstava primorskih slikarjev in 
slikarjev ki so bili nagrajeni v mi
nulih ex- temporih.
urnik : od pon. do sob od 10.00-12.oo, ter od 18.00- 
20.00. V soboto je galerija odprta le v dopoldanskem 
času, v nedeljo in praznike pa zaprta.

Kavarna Zvon
Digitalna fotografija
prirej ara
Univerza za tretje življensko obdobje Morje Izoila in 
Točke vseživljenskega učenja Ljudska univerza Koper

Sobota, 14.avgust 2010
Lonka - ob 20.30

koncert NUDE
Nedelja, 15. avgust 2010

Park Pietro Coppo - ob 19.00

Za naj mlaj SC Zaradi objektivnih razlogov predstava za otroke DIN&DAN 
MINI CIRKUS, ki naj bi se odvijala v nedeljo dne, 15.08. ob 19.00 v Parku Pietro 

__________________________ Coppo ODPADE._________________

Četrtek, 19. avgust 2010
Park Pietro Coppo Izola - ob 19.30

PUF FESTIVAL V IZOLI - za najmlajše
PIKI: Kravljica slovaška

LETNI KINO ARRIGONI - ob 21.00

Suspiria
Režija: Dario Argento / Igrajo: lessica Harper, Ste
fania Casini, Barbara Mangolfi, Udo Kier, Alida Valli 
/ Jezik: italijanski
Argento kamero prelevi v osebo - v umetnika, krea- 
torja, demona, terorista. Zdi se, kot da bi skušal po
sneti čisti film. Kot da bi skušal pokazati, kako daleč 
je mogoče s filmom.

Princ Broadwaya, zmagovalni film lanske edicije medna
rodnega filmskega festivala Kino Otok - Isola Cinema, bo 18. 
avgusta premierno predvajan v ljubljanskem Kinodvoru. Po 
premieri bo film v redni distribuciji predvajan v slovenskih ki
nematografih, združenih v Art kino mrežo. Princ Boadwaya 
napoveduje skorajšnji začetek šeste edicije mednarodnega 
filmskega festivala Kino Otok - Isola Cinema, ki se bo v Izoli 
odvijal med 8. in 12. septembrom 2010.

razstava članov skupine

Galerija Salsaverde / KUD Salsaverde - Kulturno umetniško društvo Salsaverde

”ZZen” Silvester Plotajs Sicoe

1.8. - 20.8. - Letni kino Arrigoni
ART KINO ODEON NA PROSTEM

Projekcije filmov na prostem

Društvo prijateljev mladine Izola, tel.:040 385 529, 031 775 739
Spoštovani starši!
Od sobote 21.8. - 22.8. organiziramo

taborjenje v živalskem vrtu v Ljubljani,
in sicer z naslednjim programom:

21. sobota: -13.00 - odhod iz Izole
-15.00 - prihod v ZOO Ljubljana, hranjenje in spoznavanje živali 
-18.00 - z oskrbniki zapiranje živali v nočne ograde 
-19.00 - nabiranje dračja za taborni ogenj, kurjenje ognja, večerja
- 21.00 - nočni pohod po ZOO, opazovanje živali med počitkom

22. nedelja: - 7.00 - vstajanje, zajtrk
- 8.30 - tuširanje slona in žirafe, hranjenje morskega leva in ostalih živali 
-12.00 - malica in odhod, povratek v Izolo ob 14.00

Cena taborjenja je 25 EUR. Otroci morajo imeti s seboj spalne vreče, ma
lico za soboto popoldan, primerno obutev in topla oblačila ter baterijsko 
svetilko.
Prijave so možne do petka, 13.8., izlet se plača ob prijavi.Ker je število mest 
omejeno, je dobro da se prijavite čimprej. V primeru večjega števila prijav
ljenih bo možna organizacija dodatnega termina.

Za DPM Izola, Barbara Bračanov

Mestna knjižnica Izola
obvešča, da jeknjižnica od 01.07.mo 31.08.2010 odprta za obiskovalce:

• ob ponedeljkih in četrtkih od 8.00 do 12.00 in od 18.00 h do 20.00 h.
• ob torkih, sredah, petkih od 8.00 h do 15.00 h.
• ob sobotah bo knjižnica zaprta.

Zavarovalnica TRIGLAV
predstavništvo Izola z mesecem avgustom posluje na 
novi lokaciji na Cankarjevem drevoredu 32 v Izoli 

(pod stadionom).

DRUŽINSKE IGRE ZA ZAKLJUČEK POLETJA
V petek, 29.8. od 16. ure dalje pripravljamo na svetilniku (zraven Vitaminč- 
ka) izolske družinske igre, s katerimi bomo zaključili naše poletno druženje. 
Poleg različnih zabavnih iger za starše in otroke bomo še kaj pojedli, popili, 
pripravili pa smo tudi majhen srečelov. Vabljeni ste vsi otroci in starši, ki smo 
se družili preko poletja, seveda pa lahko s seboj pripeljete tudi kakšnega pri
jatelja ali sorodnika.
Zaradi boljše organizacije prosimo, če nam vašo udeležbo potrdite do sre
de, 27.8., osebno ali na telefona 041 616124 ali 031 775739.
Upamo, da se vidimo v čim večjem številu, ter da bo tudi naše druženje na ta 
dan tako prijetno, kot je bilo preko celega poletja!

DPM Izola, Bojan in Barbara
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Umetnost je bila na cesti
In to dobesedno. Ljubljanska ulica 
namreč vse bolj spominja na ce
sto, saj kljub obljubam občinskih 
varuhov reda in varnosti ter kljub 
napovedim policistov, da bodo nad
zorovali vožnjo z mopedi izven ce
stišč, po ulici še vedno vozijo vseh 
vrst motoristi in celo vedno več jih 
je. Vozili so tudi mimo razstavlje
nih slik Milana Obradoviča Karpa, 
ki so, razstavljene na prostem, do
bile posebno živahnost, ki jo sicer 
skrivajo, saj jih sam avtor imenuje 
kar “nočne slike”.
Obisk razstave je bil zelo lep, prišli 
so namreč drugi slikarji, prišel je De
jan Mehmedovič, likovni kritik ku
stos Galerije Insula, prišel je Zorko 
Dežjot, predsednik izolskega LIK-a, 
prišlo je kakšnih 50 turističnih novi
narjev, ki so bili s Francijem Potoč
nikom, urednikom oddaje Slovenija 
dobro jutro, na obisku slovenske 
obale. Prišli so k Matjažu Bornšku, 
s katerim sodelujejo že vrsto let in 
naleteli prav na odprtje razstave. 
Izola je še enkrat izpadla mesto, kjer 
se nenehno dogaja nekaj pristnega, 
spontanega in kvalitetnega hkrati. 
Dodatno jih je navdušila Librama, 
ki so jo domači odprli po nekaj me
secih in ponudili brezplačno branje 
obiskovalcem med katerimi izstopa 
gospa Kovačičeva, zavzeta bralka 
slovenskih romanopiscev.

O potrebnosti tovrstne akcije, ki jo 
je s svojim prispevkom omogočil 
eden od sosedov, Miha Luzar iz Do
lenjskih toplic, ki je izdelal in ulici 
podaril stojala za razstavljanje slik, 
priča tudi podatek, da mnogi niso 
niti vedeli, da ima slikar atelje le ne
kaj metrov nižje po ulici. Marsikdo 
se namreč težko odloči stopiti čez 
prag ateljeja. Na ulici pa je bilo prav 
lepo obstati ob kateri od Karpovih 
sugestivnih slik z izolsko tematiko.

V soboto Marjan Motoh
Izbor naslednjega razstavljalca ved
no opravi tisti, ki razstavlja in Karp 
je izbral soseda Marjana Motoha, ne 
le zato, ker sta soseda in prijatelja,

ampak tudi zato, ker je Marjan v 
začetku tedna praznoval 60. rojs
tni dan. In kaj je lepšega od ulične 
razstave v počastitev takšnega oseb
nega praznika.
V soboto, od 10. do 13. ure bo to
rej, na istem mestu, svoje grafike 
razstavil slikar, grafik in naš ka
rikaturist, Marjan Motoh. Otvo
ritev razstave bo ob 10. uri zato 
organizatorji prosijo za pravoča
sen prihod.
Vreme sicer ni najbolj zanesljivo, 
vendar se zanesemo na prizaneslji
vost narave in tako bo tudi to soboto 
vrata odprla Librama, ki so jo bralci 
prejšnji teden dobro izpraznili. Zdaj 
se je že okrepila z novimi zanimivi
mi knjigami in gotovo bo kaj najti.

Kdor poje je pevec - in veseljak
Prejšnji mesec je izolsko društvo upo
kojencev gostilo revijo upokojenskih 
pevskih zborov južne Primorske. V 
Hotelu Delfin, ki je gostil prireditev, 
je tako koncertiralo 8 pevskih zborov, 
dogajanje pa je povezovala novinarka 
Mateja Markončič.

Poleg številnih ljubiteljev petja, so 
se dogajanja udeležili tudi pred
sednik ZPUP Anton Baloh, kot 
predstavnik Občine Izola je pev
ske zbore in njihove zborovodje 
pozdravil Bojan Zadel, v imenu 
Društva upokojencev Izola pa je 
vse navzoče pozdravil predsednik 
društva Marjan Pavlič. Na reviji 
pa ni manjkal niti direktor Hotela 
Delfin, Branko Simonovič.

Revija upokojenskih pevskih zborov 
se je zgodila z namenom, da komisi
ja, med osmimi odličnimi pevskimi 
zbori, izbere tisti pevski zbor, ki bo 
letos, 30. septembra, na festivalu za 
3. življenjsko obdobje, zastopal juž
no Primorsko. Komisijo so sestavlja
li glasbeni pedagog Mirko Šlosar, 
predsednica kulturne komisije pri 
ZDUS Ema Tibaut in predstavnik 
Društva upokojencev Izola ter pri
reditelj revije ter tajnik PZDU JP in 
član komisije za kulturo pri ZDUS 
Karol Pavlin. Na podlagi slišanega, 
je imela Komisija izredno težko vlo
go, saj so se vsi pevski zbori odlično 
izkazali, na državno revijo upoko
jenskih zborov pa so naposled uvr
stili mešani pevski zbor Maestral 
iz Kopra.

Revija upokojenskih pevskih zborov 
se je tako pokazala kot priložnost, da 
se ljudje v 3. življenjskem obdobju 
ter nasploh vsi ljubitelji petja družijo 
v imenu pesmi, ki je človekova spre
mljevalka skozi življenje. »S pesmijo 
si polepšamo še tako lep dan, z njo 
se bodrimo ob žalostnih dneh in z 
njo dajemo duška prekipevajočemu 
srcu« je pred zaključkom prireditve 
opomnil eden od treh ocenjevalcev v 
komisiji, Karol Pavlin. Prireditev se je 
zaključila s primorsko himno »Vstala 
Primorska«, ki so jo zapele pevke in 
pevci vseh 8-ih nastopajočih pevskih 
zborov. Zlata Radikon

Vprašanja in ...

Ulična razsvetljava
Zanima me, kakšen je postopek za 
prijavo ulične svetilke, ki ne gori. 
Na stičišču Ljubljanske ulice in 
ulice ob Stari bolnici, luč ne gori 
že več mesecev, potem pa so pred 
14 dnevi žarnico, na našo večkrat
no intervencijo, zamenjali, toda 
ob 20. uri zvečer jo je že razneslo, 
tako da spet ne dela. Zato bi želel 
izvedeti za postopek, ki bo bolj 
učinkovit in ažuren v izogib hude 
krvi. Če pa to svetilko nekdo na
merno poškoduje pa naj to osebo 
prijavijo policiji zaradi uničevanja 
lastnine, saj ima ta svetilka tudi 
preventivno vrednost, ne samo 
svetilne.

Občan (naslovv uredništvu)

Človek za človeka
Dandanes ko vsi hitimo in spre
gledamo marsikaj in marsikoga, 
se prav redko zgodi, da se nekdo 
približa sočloveku na ulici in mu 
ponudi svojo pomoč. Z možem 
sva hodila proti domu, ko mi je 
postalo slabo. Srce. Ustavila sva 
se pri izolski banki. Ob sosednji 
restavraciji sta se pogovarjali dve 
ženski. Ena od niju se je diskret
no približala do naju in ponudila 
pomoč... kozarec vode, morda 
stolico, je dodala... Malo zmedeno 
sem odbila, želela sem priti čim- 
prej domov.
Želim se javno zahvaliti mladi 
ženski za nadvse humano gesto. 
Želim Vam vso srečo v Vašem živ
ljenju; vedite, da mi je prav Vaša 
srčna pozornost vlila moči, da 
sem varno prišla do doma.

Hvaležna, Maria in Rudi

Pohvala in vprašanje
Začela bom s pohvalo dr. Ljudmili 
Žagar in njeni asistentki Bojani za 
njuno delo in predvsem človeški 
odnos in razumevanje, ki je v nju
nem poklicu izrednega pomena 
za nas uporabnike - kapo dol pred 
takimi doktorji, ki ne rečejo ne, ni
mam čas. Hvala !!!
Zdaj pa tema, ki me tare že nekaj 
časa - predvsem od dne, ko imam 
otroka še toliko bolj - zanima me, 
če in kdaj nameravate urediti igri
šče v ulici Oktobrske revolucije, 
glede na to, da so tu igrala, ki so 
stara 30 in več let, zadnje čase pa 
je igrišče primerno sprehajališče 
za pse (čeprav je tabla prepoveda
no za pse) in lahko si predstav
ljate, kako je prijetno se igrati, če 
moraš nenehno oprezati, da ne 
stopiš v pasji iztrebek..

Mirjam
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Vsa Droga še ni prodana
Policisti so domačinu zasegli zavoj
ček z grudasto snovjo rjave barve za 
katero so sumili, da je prepovedana 
droga, po prejeti analizi sledi ustre
zen ukrep. Prav tako so mu odredili 
strokovni pregled, katerega je ose
ba opravila, po prejeti analizi sledi 
ustrezen ukrep.
Trgovina ni Rdeči križ
Seveda pa je žalostno, da morajo ne
kateri krasti hrano, čeprav je verjet
no res, da nekateri kradejo, čeprav 
jim ne bi bilo treba. Kdo ve za kate
rega od teh primerov je šlo v trgovi
ni, kjer je varnostnik zasačil žensko 
pri tatvini prehrambnih izdelkov. 
Materialna škoda (beri, vrednost ži
vil) je znašala 27, 79 EUR. Glede na 
to, da je ženska poravnala znesek, 
zna biti, da je šlo za drugi primer. 
Odšraufal kar se je dalo 
Neznanec je na neugotovljen način 
vstopil do kolesarnice bloka na uli
ci Istrskega odreda, kjer je iz par
kiranega KZM-ja znamke Gilera tip 
Runner odtujil obe plastični držali 
za noge in sprednji desni smerokaz, 
materialna škoda znaša približno 
200 EUR. Sledi kazenska ovadba. 
Storilca bi veljalo iskati med lastniki 
motornega kolesa iste vrste. 
Metalci podstavkov 
V torek smo bili obveščeni, da so bili 
na delu vandali, kateri je v morje vr
gel nekaj podstavkov za senčnike, 
prav tako je en senčnik ukradel in 
sicer senčnik rdeče barve z napisom 
Costella. S tem dejanjem je oškodo
val lastnika za 50 EUR. Sledi kazen
ska ovadba.
Konoplja ni poceni
Policisti so imeli v postopku drž. 
Italija, kateri je imel pri sebi zavi
tek z prepovedano drogo konopljo. 
Uveden je bil hiti postopek in izdana 
odločba o prekršku za 110,86 EUR, 
katero je Italijan poravnal. Prav tako 
mu je bil izdan PLN, ker ni imel pri 
sebi dokumentov.
Ne mara punc
Obveščeni smo bili, da iz stanovanja 
nasilno mečejo dve punci. Ugotov
ljeno je bilo, da je ena od dveh punc

najela sobo druga pa je pri njej pre
nočila, brez vednosti lastnika sta
novanja. Zaradi tega jim je lastnik 
odpovedal gostoljubje. Pri tem se je 
vedel drzno, nasilno, nesramno in 
žaljivo. Stanodajalcu bodo policisti 
izdali posebni plačilni nalog.
Tudi plavanje ni poceni 
Neznanec je v Simonovem zalivu v 
bližini tobogana izkoristil nepazlji
vost kopalca, ki je pustil nahrbtnik 
brez nadzora približno pet minut. 
Ostal je brez usnjene denarnice 
črne barve v kateri je imel cca. 300 
EUR gotovine in dokumente. Škoda 
znaša 500 EUR.
Neznane leteče kartice
Na PP se je zglasila Nemška turis
tka, ki je povedala, da ji je neznanec 
ukradel iz denarnice 200 in banč
no kartico. Denarnico pa je imela 
spravljeno v sobi kjer so bili nasta
njeni. Zbiramo dodatna obvestila in 
sledi kazenska ovadba.
Navil ga je
Policisti so ustavil voznika kolesa z 
motorjem in na tehničnem pregledu 
ugotovili, da le ta dosega največjo 
hitrost 101 km/h. Kolo z motorjem 
so zasegli, sledi pa obdolžilni pred
log-
Se 98xpa bo 100
Domačinu so policisti že drugič za
segli osebni avtomobil zaradi kršitev 
cestno prometnih predpisov in sicer 
zaradi vožnje brez vozniškega dovo
ljenja. Ukrep je očitno neizmerno 
učinkovit.
Več kot uro zaprt promet
Malo po 13.00 uri se je na Belveder- 
ju pripetila hujša prometna nesreča, 
ko je 40 letni moški iz Lucije na Bel- 
vederju zapeljal preko ločilne črte, 
oplazil nasproti vozeč osebni avto
mobil, ki ga je vozil 68 letni moški 
iz Ljubljane in nato čelno trčil v 
osebni avtomobil, ki ga je vozila 24 
letna ženska iz Lucije. Vsi trije ude
leženci so bili odpeljani v bolnišnico 
Izola, kjer so zdravniki po opravlje
nih pregledih ugotovili, da so bili le 
lažje telesno poškodovani. Zaradi 
prometne nesreče je bil promet po
polnoma zaprt od 13.16 ure vse do 
do 14.28 ure.

Izolski Uve je obdaril izolske otroke
i 1 ' ” z» • ii i I —

Izolsko društvo prijateljev mladine je v ponedeljek prevzelo 50 kompletov 
šolskih potrebščin (torbe, risalni listi, zvezki itd.), ki jih je društvu darovalo 
izolsko podjetje Live d.o.o. Potrebščine so namenjene šolarjem od 1. do 5. 
razreda, darila pa bodo razveselila predvsem starše, ki bodo tako privarče
vali nekaj denarja ob začetku šole.

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- V Dobravi prodamo stanovanje, 
138 m2, novo zgrajeno z vrtom in 
parkiriščem(možnost predelava v dru
go namembnost) 040 648 297
ODDAMO
- Na Ljubljanski ul., v neposredni bliži
ni Manzolijevega trga, oddamo poslovni 
prostor skupne površine 140 m2. Poslov
ni prostor se nahaja v treh etažah. Cena: 
550 EUR(051-634-390)
- Oddam dvosobno stanovanje, popol
noma opremljeno, za daljše obdobje (za 
4 odrasle osebe). Parkirni prostor zago
tovljen. 05/ 641 92 75

Delo

- V zameno za pomoč na domu iščem sta
novanje v Izoli in okolici. 040 452 947

- Nudim varstvo otrok v popoldanskem 
času in ob vikendih. 030 923 367 (Milka) 
-Opravljam različna gospodinjska opra
vila. tel 031 295 156
- Nudim nego na domu starejšim ose
bam. tel 051 235 947

- 50 litrov domačega tropinovca pro
dam. tel 041 676 541 (Josip)
- Prodam ekstra deviško oljčno olje 
po ceni 11,00 evrov/liter in domači 
refošk po 1,50 evra/liter. Kontakt 
040/251-335
- Kompostiran KOZJI GNOJ tel 040 
342 200
- Prodam extradeviško oljčno olje. 
Cena 10 EUR/1. Po želji možna dosta
va na izolskem območju. 041 217 485

Razno

- Rdeči križ Izola potrebuje kuhinjsko 
omarico s pomivalnim koritom. Dose- 
glijivi smo na tel: 051 672-160.
- Prodam elektično kitaro PRS (Paul 
Red Smith) SE Soapbar. 040 120 236
- Novo enojno posteljo z jogijem pro
damo za 100 EUR. tel 041 939 688
- Podarim kolo in peč za centralno kur
javo. Gsm 040/247-827 Marjan
- Prodam ohranjeno otroško kolo Tiger 
z dodatnimi koleščki in dobro ohra
njen otroški latex jogi, 60 x 120.Cena 
po dogovoru, tel 040 984 263
- Prodam otroško posteljico z postelj
nino. Kot nov. Cena po dogovoru. 
041/828605

Pojasnila

Odgovor Iniciativni civilni skupini v zvezi z Kumarjevo ulico
Komunala Izola d.o.o. skrbi za zbiranje in odvoz vseh odpadkov tako iz 
mestnega jedra kakor tudi iz celotnega območja občine Izola.
V mestnem jedru je nameščenih 12 odjemnih mest za zbiranje odpadkov, 
do katerih je za odvoz odpadkov možen dostop s komunalnim vozilom. 
Odvoz zabojnikov iz odjemnih mest, kjer ni možen dostop s komunalnim 
vozilom je organiziran tako, da se zabojnike pripeljejo do zbirne točke, kjer 
je možno praznjenje zabojnikov in odvoz tovrstnih odpadkov. Komunala 
Izola d.o.o. ima zaposlenega delavca, ki skrbi, da se zabojniki, ki so name
ščeni v ulicah in trgih mestnega jedra pripeljejo do zbirne točke. 
Namestitev zabojnikov v Ku- 
marjevi ulici je bila dogovor
jena in postavljena na željo 
stanovalcev na koncu omenje
ne ulice (4 kosi 240-litrskih 
zabojnikov). Ulica je dolga 60 
metrov ter je tlakovana. Zaboj
nike, ki so tam nameščeni je 
potrebno povleči do Velikega 
trga. Delavec Komunale Izo
la d.o.o. skuša omenjeno delo 
opraviti čimbolj nemoteče in neopazno za stanovalce ter za ostale obi
skovalce našega mesta. Odpadke odvažamo 4-krat tedensko, v poletnih 
mesecih pa 5-krat tedensko. Vsakodnevno vršimo tudi kontrolo o stanju 
zabojnikov.
V pismu navajate, da so povsod, tudi v sosednjih mestih rešili tovrstni pro
blem. Potrebno je izpostaviti, da v nekaterih mestih pobirajo odpadke 1-krat 
tedensko in to v določenih urah. Predstavljajte si izgled in urejenost mesta, 
če bi to počeli v naši občini. Kar se tiče dela kolegov iz sosednjih občin, ga 
ne želimo ocenjevati, vsak si pa lahko sam ogleda urejenost v Izoli ali pri 
sosedih.
Komunala Izola d.o.o. strmi k čimbolj kakovostnemu opravljanju svojega 
dela in prispevati k čistoči in urejenosti našega mesta. Cilji podjetja so do
seganje čim večje količine ločeno zbranih odpadkov z postavitvijo dodatnih 
ekoloških otokov in s tem tudi omogočiti vsem v mestu in na podeželju, 
da ločeno odložijo odpadke. Komunala Izola d.o.o. je v javnem postopku 
nabave dveh vozil za odvoz odpadkov z motorji euro 5, ki so manj hrupni 
in so bolj prijazni okolju (manj emisij). Za odvoz ločeno zbranih odpadkov 
iz starega mestnega jedra pa podjetje načrtuje nabavo električnega komu
nalnega vozila.
Zbiranje in odvoz odpadkov iz Hotela Marina je organiziran tako kot za vse 
ostale uporabnike storitev Komunala Izola d.o.o. V odnose med Hotelom 
Marina in prebivalce Kumarjeve ulice pa se Komunala Izola d.o.o. ne želi 
vmešavati. Gino Gergeta, vodja DE zbiranja in odvoza odpadkov
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Ko oblast sama krši svoje zakone
31. člen Odloka o zunanjem videzu in urejenosti mesta, naselij in pode
želja v občini izola, sprejetega leta 1999 in dopolnjenega aprila letos.
(1) V času visoke turistične sezone od 01.07.do 30.08 se na območju 
Krajevnih skupnosti Izola Staro mesto in Izola II prepoveduje vsa zu
nanja gradbena in vzdrževalna dela na objektih in napravah, ki imajo 
za posledico negativne in neprimerne vplive na bližnje gostinske in tu
ristične objekte ter površine.
(2) Prepoved ne velja za nujna gradbeno vzdrževalna dela na objektih 
in napravah ter ostala gradbena dela, za katera pristojni občinski organ 
izda ustrezno odločbo.
(3) Občinski redar ali inšpektor v primeru kršitve iz prvega odstavka, 
odredi kršitelju, da preneha z deli.
(4) Z globo 1.500 evrov se kaznuje za prekršek pravna oseba ali samo
stojni podjetnik posameznik, z globo 500 evrov se kaznuje odgovorna 
oseba pravne osebe, z globo 200 evrov se kaznuje fizična oseba, če rav
na v nasprotju z določili tega člena

...TAKOJ VžTANl IN ZAOH bCLATl...
-££ NE... BOM MORALA ZATC 
PLAČATI DAVEK MA NEPREMIČNINO.. 
NA LUKSUZNI LOKACIJI... _

Vsak najde nekaj zase


